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Referat for MR-møte 08/2020 i Lommedalen menighetsråd    
Tid:  Torsdag 19.11.2020 kl.18:30- 21:30 

Sted: Video-møte 

  

 

Tilstede 

x  Steinar Sannes (SS) 

Leder, Repr. FR 

x Kristin Ueland Nishimura 

(KUN) 

  

x Solveig Torsteinsen (ST) 

Nestleder 

x Trond Fredrik Schjander -

Opsahl(TFSO) 

 Anita Olavsen Kampeseter (AOK) 

1. vara 
x Ivar Ødegaard (IØ) 

 

x Roger Birkeland (RB)  Thor Bendiksen (TB) 

2. vara 
x Anette Tansø Dahl(ATD) 

Vara FR 

x Jon Hareide (JH)  Ole Kristian Lunde(OKL) 

3. Vara 
      
x Elise Bjerkreim-Bentzen(EBB) 

Sokneprest. 

x Vibeke Tunes Olsen (VTO) 

Kirkeforvalter 

  

 

Møteleder : Steinar Sannes  

 

Innledning :  

 

Gjester:  

Saker: 

Saksnr  Beskrivelse av sak  Ansv. 

 72/2020 Godkjenningssaker  

Innkalling og saksliste MR-møte 08/2020. 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste for MR-møte 08/2020 godkjennes. 

   

Referat fra MR-møte 07/2020 

Se vedlagte referat fra MR-møte 07/2020. 

 

Vedtak: 

Referat fra MR-møte 07/2020 godkjennes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

73/2020 Valg av leder og nest-leder. 

I hht kirkeloven skal leder og nestleder for menighetsrådet velges for 1 år om 

gangen. Ivar Ødegaard og Jon Hareide er valgkomité og legger frem sitt forslag. 

Vedtak:  

Steinar Sannes og Solveig Torsteinsen er enstemmig valgt som henholdsvis leder og 

nestleder. 

 

74/2020 Julehefte 

Vi ønsker å laget et julehefte som deles ut rett før jul. 

o Kan vi klare å dele ut i postkasser med hjelp av frivillige? 

    Rodekartene finnes allerede (fasteaksjon) 

o Kostnadene til dette estimeres til å være ca 26.000,- AU 

   foreslår at midlene som ligger i Mikkelsmess-fondet. Der er 

   det litt over 23.000,- i dag. Det overskytende foreslås tatt fra 

   disposisjonsfondet. 
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Vedtak: 

MR ønsker at sokneprest Elise Bjerkreim-Bentzen skal iverksette arbeidet med 

juleheftet og at vi organiserer utdeling av heftet vha dugnad. Hver i MR deltar på 

distribusjonene og vil verve flere friville til å bidra også. 

75/2020 Revidert budsjett og Økonomi for 2020. 

Kirkeforvalter Vibeke Thunes Olsen orienterer. 

 

Vibeke delte utkast til revidert budsjett. Det går ikke i null ennå. Ber MR om å lese 

og sende Vibeke fortløpende innspill og kommentarer. Frist 06.12.20. 

 

Endelig forslag til revidert budsjett legges frem for vedtak på neste MR. 

 

 

 

 

Alle  

 

 

Vibeke 

76/2020 Bårerom 

Det er behov for en oppussing. Utsmykningskomiteen kan 

sørge for å male vegger og skjerme ventilasjonsanlegget. 

Gulvet byttes, Vibeke følger opp. 

For info 

77/2020 Novemberaktiviteter. 

Se vedlegg. AU vedtok November-aktviteter for barn og unge. 

For info 

78/2020 Åpen kirke 

Vi har åpen kirke hver søndag kl. 12-14. Ketil spiller 12.30 og 13.30. 

Det er tillatt med nattverd enkeltvis. 

 

I jubileumsuken er det åpen kirke hver dag 12-14 og 18-20. Staben har vakt. 

 

Vi planlegger også åpen kirke hver dag i romjula med frivillige som sitter vakt. 

Vi deler prekenen hver helg. 

Vi avventer litt retningslinjene for julen. 

For info 

79/2020 Julefred i Stabburskapellet 

o Gjennomføres som planlagt, max 5 stk med 2 m avstand. 

O Alle vaktene er bemannet. 

O OK for Bærums Verk, sjekket 12.11.20 

For info 

80/2020 Julemesse 

o Julemessa er heldigital i år og har fått eget Vippsnummer med underkategori for 

lodd og evt gave for de som ikke vil kjøpe noe. 

o Se vedlagte referat. 

Normisjons prosjekt i Mali er lagt ned. Hvordan ønsker vi da å fordele midlene? 

 

Vedtak: 

Vi fordeler midlene på de til enhver tid gjeldende misjonsavtaler og vårt eget barne-

og ungdomsarbeid. I år er det da 2 misjonsprosjekter  og BU. Det blir da 1/3 – på 

hver. 

 

81/2020 MR-leder Forum 

Ble utsatt til 2021 pga smitte-tiltakene. 

For info. 

82/2020 Julaften. 

Dersom det ikke blir tillatt med gudstjenester på julaften forslås det å sende NRK 

sine gudstjenester fra Lommedalen filmet julaften og 1.juledag 2014. 

 

Dersom det kun er lov med 50 vil vi ha en «stående, kort gudstjeneste». 

Dersom det er lov med 200 vil vi gjennomføre 3, kanskje 4 gudstjenester og 

streame. 
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Foreslår alternativt å ha Åpen kirke fra 12-15. 

 

Vedtak: 

MR støtter sokneprest i hennes vurderinger. 

MR delegerer til AU å vurdere evt kostnader og bevilgning avhengig av konsekvens 

av det som blir valgt. 

 

A ORIENTERINGSSAKER  

B Nytt fra prestene. 

- Krevende å ha så stor kirke og ikke kunne slippe inn folk i begravelser. 
- Hvordan kan vi som kirke være tilstede i julen? 
- Hvordan skape mening for de som jobber hos oss? 

 

.  

 

C Covid 19 Link:  

https://helsenorge.no/koronavirus?fbclid=IwAR0O2rB-

aeuuoATtT24DmD7zArysNHMkFBGYmtzsXx5xsmc2OG3Q7ctQ9_0 

 

C Nytt fra staben 

- Vibeke er nå forvalter for 3 menigheter. Hanne Vibeke er sykemeldt og Vibeke har 
derfor ansvar for stabsmøter og personaloppfølging i Bryn. 

- Ida og Karen Elise har tilnærmet normal arbeidsdag da barnearbeidet i stor grad kan 
gjennomføres. 

- De som jobber med konfirmanter og ungdom er kun digitale inntil videre. 
- 8A på Mølladammen har nå «flyttet» inn i ungdomskjelleren og i 2. etasje. 

 

 

D Nytt fra Fellesrådet:  

 

 

E Viktige datoer: 

 

 

F Nytt fra jubileumskomiteen 

- Alle aktiviteter i jubileumsuken er avlyst 
- Vi holder åpen kirke hver dag 

 

 

 

Steinar Sannes 

menighetsrådsleder   

    

Neste menighetsrådsmøte : 10.12.2020 

Innledning og bevertning :  

Neste AU-møte   : 01.12.2020  

https://helsenorge.no/koronavirus?fbclid=IwAR0O2rB-aeuuoATtT24DmD7zArysNHMkFBGYmtzsXx5xsmc2OG3Q7ctQ9_0
https://helsenorge.no/koronavirus?fbclid=IwAR0O2rB-aeuuoATtT24DmD7zArysNHMkFBGYmtzsXx5xsmc2OG3Q7ctQ9_0

